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STYRELSESMØDE TORSDAG D.05.06. 2025 KL.18.30   
  

På vegne af formandskabet inviteres til Styrelsesmøde i henhold til overskriften.  
  
Mødet finder sted på Uffe-Skolen, Herzog-Philipp-Allee 3 a, 25832 Tønning. 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Dagsorden – oversigt   

   

Åben del (ca. 95 min)    

0. Rundvisning på Uffe-Skolen og tid til spørgsmål (30 min) 
1. Godkendelse af den åbne del af protokollatet fra styrelsesmødet den 29. april 2025 (5 min) 
2. Rekruttering til Fællesrådet og aktiv deltagelse i fællesrådsmøderne (20 min)  
3. Suppleringsvalg - (10 min)  
4. Erhvervsuddannelser i Sydslesvig (15 min)  
5. Indkomne spørgsmål (5 min) 

Styrelsen giver mulighed for at indsende spørgsmål senest tre dage før mødet. Spørgeren får før 
mødet tilbagemelding om spørgsmålet tages op på mødet, et senere møde – eller besvares på 
anden måde. Spontane spørgsmål kan som udgangspunkt ikke behandles. 

6. Meddelelser – herunder evt. nyt fra udvalg og det sydslesvigske forum (5 min)   
7. Eventuelt (5 min)   

 
Lukket del  

8. Godkendelse af den lukkede del af protokollatet fra styrelsesmødet den 29. april 2025  
9. Fleksibel indskoling i kommende skoleår 
10. Kommende møde med fælleselevrådet 
11. Meddelelser fra formandskabet  
12. Meddelelser  
13. Punkter til kommende styrelsesmøder  
14. Eventuelt. 

 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Venlig hilsen     

 

Lars Kofoed-Jensen 
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Dagsorden – udførlig 

 

Åben del (ca. 95 min) 

 

       0.    Rundvisning på Uffe-Skolen og tid til spørgsmål (30 min) 

 

1. Godkendelse af den åbne del af protokollatet fra styrelsesmødet den 29. april 2025 (5 min) 

Punkt til beslutning 

Direktionen indstiller 

- at protokollen godkendes. 

 

2. Rekruttering til Fællesrådet og aktiv deltagelse i fællesrådsmøderne (20 min) 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 

Sagsansvarlig:Formandskabet 

Baggrund: 

Styrelsen har ønsket at drøfte mulige tiltag for at sikre rekruttering til Fællesrådet og fremmøde 

ved Fællesrådsmøderne, idet der næste forår er valg. Styrelsesmedlemmerne opfordres til at 

komme med tanker og forslag under dette punkt. 

Formandskabet indstiller 

- at punktet drøftes og at der evt. træffes beslutning om særlige tiltag 

 

3. Suppleringsvalg (10 min) 

Punkt til beslutning 

Sagsansvarlig: Lars Kofoed 

Baggrund: 

I vore vedtægter nævnes suppleringsvalg, hvis et Fællesrådsmedlem af den ene eller anden grund 

forlader sin post, og der ikke er en suppleant, der kan overtage posten. Men der er ikke en 

beskrivelse af fremgangsmåden – og dermed ikke noget svar på, hvem der skal igangsætte 

processen. Vi lægger derfor op til en beslutning om fremgangsmåde, når en plads i Fællesrådet 

bliver ledig, nemlig at Styrelsen beslutter en stående henstilling og bemyndigelse til 

valgdistrikterne, om hurtigst muligt at foretage suppleringsvalg, såfremt der opstår ledige pladser i 

Fællesrådet. Det er – som ved Fællesrådsvalg - skolelederen i valgdistriktet, som tager initiativ til at 

indkalde alle valgdistriktets forældre til suppleringsvalg. Suppleringsvalget kan godt forbindes med 

et andet arrangement ved en af distriktets institutioner, men det er vigtigt at alle forældre, uanset 

institution, indkaldes. 

Formandskabet indstiller 

- at forslaget godkendes 

 

4.   Erhvervsuddannelser i Sydslesvig (15 min) 

      Punkt til orientering 

      Sagsansvarlig: Søren Neess Priisholm 

      Baggrund: 

En bemærkning i en vedtagelse i Folketinget, der taler om, at det skal undersøges, om der kan   

tilbydes dansk erhvervsuddannelse i Sydslesvig har ført til en mediehistorie om snarlig oprettelse  

af en sådan på Duborg-Skolen i Flensborg. Det er rigtigt, at mulighederne – i forlængelse af et 

mangeårigt styrelsesønske om at kunne udbyde andre uddannelser efter endt skolepligt end 
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alment gymnasium – nu undersøges, men arbejdet er i et meget tidligt stadie, hvor der ikke 

foreligger hverken konkrete planer eller økonomiske analyser. Disse er naturligvis nødvendige før 

Styrelsen kan træffe afgørelse om evt. oprettelse. Formålet med punktet er derfor blot en kort 

orientering om status. 

Direktionen indstiller 

- at orienteringen tages til efterretning 

 

5.    Indkomne spørgsmål (5 min)  

Styrelsen giver mulighed for at indsende spørgsmål senest tre dage før mødet. Spørgeren får før 

mødet tilbagemelding om spørgsmålet tages op på mødet, et senere møde – eller besvares på 

anden måde. 

Spontane spørgsmål kan som udgangspunkt ikke behandles. 

På nuværende tidspunkt foreligger ingen spørgsmål, men fristen er først mandag d.2.6. kl.18. 

 
6.    Meddelelser – herunder evt. nyt fra udvalg og det sydslesvigske forum (5 min)  

Punkt til orientering  
Sagsansvarlig: Lars Kofoed 
Direktionen indstiller 
- at orienteringen tages til efterretning 

 
7.    Eventuelt (5 min) 

Punkt til orientering og evt. kort drøftelse - der kan ikke træffes beslutninger eller behandles større 
sager under dette punkt. 

 
 
 

 

 


